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З А П И С Н И К 
 са 33. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине,  

одржане 14. априла 2004. године 
 
 
 Сједница је почела у 10,10 часова. Присуствовало је 37 посланика. Одсуство су оправдали 
Мирсад Ћеман, Азра Хаџиахметовић, Јозо Крижановић и Златко Лагумџија – због службеног 
пута, и Абдулах Накаш – због неодложних обавеза на радном мјесту.  
 У име Савјета министара, сједници су присуствовали министри Љерка Марић и Мирсад 
Кебо и замјеник министра Момир Тошић. Сједници су присуствовали Љубиша Владушић и 
Драган Ковачевић, вицегувернери Централне банке БиХ, и представници Канцеларије за 
ревизију финансијског пословања институција БиХ Самир Мушовић, Драган Кулина и Иван 
Милетић. 
 Сједницу Дома пратили су: Маја Рибар - ОHR, Данијела Дабић – NDI, Намик 
Ибрахимовић, Азра  Ризванбеговић, Наташа Говедарица и Садина Џанановић – Медиаплан. 
 Сједницом је предсједавао Мартин Рагуж, предсједавајући Дома, који је предсједавање 
преузео 8. априла 2004. године по основу редовне ротације. 
 
 Предсједавајући Мартин Рагуж дао је уводне напомене о приједлогу дневног реда. 
Између осталог, рекао је да се Проширени колегиј, на сједници која је одржана непосредно пред 
почетак сједнице Дома, усагласио да за сједницу остане дневни ред који су посланици добили у 
позиву за сједницу. Упознао је посланике о томе да је на сједници Проширеног колегија било 
приједлога за допуну дневног реда, али да су предсједавајући клубова прихватили његову 
сугестију да, у начелу, увијек покушамо остати на приједлогу дневног реда који се упути 
посланицима у писаној форми, осим у изузетним и оправданим околностима, како би имали 
један ритам који могу пратити и Служба и посланици. Све оно што су предлагали 
предсједавајући клубова, договорено је да иде на сљедећу сједницу, рекао је, између осталог, 
предсједавајући Мартин Рагуж у уводним напоменама поводом приједлога дневног реда 33. 
сједнице, након чега је отворио расправу о приједлогу дневног реда. 
 Младен Поточник изнио је приједлог да се у дневни ред уврсти тачка  - раскид уговора о 
слободној трговини са Републиком Хрватском и Државном заједницом Србије и Црне Горе . 
 Милорад Живковић предложио је да Дом усвоји радни закључак којим ће се осудити 
акција СФОР-а на Палама 1. априла 2004. године, када су нанесене тешке тјелесне повреде 
свештенику и његовом сину. Предао је у писаној форми приједлог закључка.  
 Поводом овог приједлога у дискусији су учествовали: Момчило Новаковић, Сеада 
Палаврић, Никола Шпирић, Тихомир Глигорић, Селим Бешлагић, Муниб Јусуфовић, Винко 
Зорић, Сеад Авдић, Петар Кунић и Шефик Џаферовић. 
 У дискусији поводом приједлога дневног реда Никола Шпирић предложио је да Дом 
усвоји радни закључак – да се обавежу Савјет министара и Пресједништво БиХ да Агенцији 
СИПА обезбиједе адекватне услове за рад.  
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 Послије дуже расправе и усаглашавања током пауза, Дом је, на приједлог Клуба СНСД-
а, са измјеном у ставу 2, коју је предложио Момчило Новаковић, усвојио сљедећи радни 
 

З А К Љ У Ч А К  
 
 Посланици у Представничком дому Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине осудили 
су акт насиља над породицом Старовлах, у којем су свештенику и његовом сину нанесене тешке 
тјелесне повреде од који су још увијек животно угрожени. 
 Посланици траже од надлежних државних и ентитетских институција да овај случај испитају и 
о томе обавијесте овај парламент и јавност Босне и Херцеговине, при томе не умањујући потребу 
хапшења  оптужених за ратне злочине.  
 Приликом  гласања присутно је било 37, а гласало 36 посланика. За закључак гласала су 
24, против 10, уздржала су се 2 посланика. Пресједавајући је констатовао да постоји и ентитетска 
већина и да је из Федерације БиХ за гласало 12, из Републике Српске 12 посланика.  
 
 На приједлог Николе Шпирића, такође као радни, усвојен је  
 

З А К Љ У Ч А К  
 Обавезује се Савјет министара Босне и Херцеговине да, у року од 10 дана, овом дому поднесе 
извјештај о активностима које је предузело за оптималан рад  СИПА-е. 
 
 У гласању о овом закључку учествовало је 29 посланика (присутно 37), од којих су 24 гласала 
за, 3 против, 2 су се уздржала. Предсједавајући је констатовао да у овом броју има и ентитетска већина 
за усвајање закључка.  
 
 Затим је предсједавајући на гласање дао приједлог Младена Поточника да се у дневни ред уврсти  
- раскид уговора о слободној трговини са Републиком Хрватском и Државном заједницом Србије 
и Црне Горе . 
 Приликом гласања о овом приједлогу присуствовало је 37 посланика, колико је и гласало. 
За приједлог гласало је 10, против 21, уздржало се 6.  
 Предсједавајући је констатовао да приједлог за допуну дневног реда није усвојен. 
 Послије изјашњавања о наведеним приједлозима, предсједавајући Дома Мартин Рагуж 
констатовао је да 33. сједница има сљедећи 
  
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Записник са 32. сједнице, 
2. Посланичка питања и одговори, 
3. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о измјени Закона о 

спољнотрговинској политици БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 104. 
Пословника, 

4. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о оснивању  Института за 
метрологију по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника, 

5. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о оснивању  Института за 
стандардизацију Босне и  Херцеговине  по хитном поступку, у складу са чланом 104. 
Пословника, 

6. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о оснивању  Института за 
интелектуално власништво  по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника, 

7. Приједлог закона о раду у институцијама Босне и Херцеговине (прво читање), 
8. Приједлог закона о полагању правосудног испита у Босни и Херцеговини (прво читање), 
9. Приједлог буџета институција Босне и Херцеговине и међународних обавеза Босне и 

Херцеговине за 2004. годину (прво читање), 
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10. Приједлог закона о извршењу Буџета институција Босне и Херцеговине и међународних 

обавеза Босне и Херцеговине за 2004. годину (прво читање), 
11. Разматрање Извјештаја Канцеларије за ревизију финансијског пословања институција 

Босне и Херцеговине о обављеној ревизији за 2003. годину: 
a) Парламентарне скупштине БиХ, 
b) Предсједништва БиХ, 
c) Уставног суда БиХ, 
d) Суда БиХ, 
e) Савјета министара БиХ, 
f) Министарства за људска права и избјеглице БиХ, 
g) Омбудсмена за људска права БиХ, 
h) Министарства финансија и трезора  БиХ, 
i) Агенције за статистику БиХ, 
j) Министарства за европске интеграције БиХ, 
k) Министарства иностраних послова БиХ, 
l) Министарства цивилних послова БиХ, 
m) Центра за уклањање мина БиХ (БХМАЦ), 
n) Службе за заједничке послове институција БиХ, 
o) Државне граничне службе БиХ, 
p) Регулаторне агенције за комуникације БиХ, 
q) Архива БиХ, 
r) Изборне комисије БиХ, 
s) Министарства споњне трговине и економских односа БиХ, 
t) Дирекције за цивилно ваздухопловство БиХ, 
u) Агенције за промоцију страних улагања у БиХ, 
v) Института за стандарде, метрологију и интелектуално  власништво  БиХ, 
w) Института за акредитовање БиХ и  
x) Канцеларије за ветеринарство БиХ. 

12  Извјештај о пословању Канцеларије за ревизију финансијског пословања  
     за 2003. годину, 

     13. Разматрање: 
а)  Годишњег извјештаја Централне банке Босне и Херцеговине за 2003.  
     годину, 

            б)  Финансијског извјештаја Централне банке Босне и Херцеговине за  
                 2003. годину. 

14. Приједлог закључка о аутентичном тумачењу закона, других прописа и општих аката, 
15. Приједлог резолуције о проглашењу 2004. и 2005. годинама младих и годинама 

солидарности (предлагач Тихомир Глигорић), 
16. Именовање три члана у заједничку комисију ради постизања споразума о идентичном 

тексту: 
а) Закона о измјенама и допунама Закона о застави Босне и Херцеговине и 
б) Закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву Босне и Херцеговине, 

17. Давање сагласности за ратификацију:  
      а)  Споразума између Савјета министара БиХ и Европске патентне 
           организације о  сарадњи у области патената, 

б)  Споразума о трговини и економској сарадњи између Савјета 
      министара БиХ  и Швицарског федералног вијећа, 
c) Споразума између  Савјета министара БиХ и Владе Краљевине Данске о друмском 

превозу путника и терета.  
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Ад – 1: Записник са 32. сједнице 
 
 На  Записник  са 32. сједнице није било примједби.  
 У моменту гласања о Записнику присутно је било 36 посланика. Гласало је 28. Од  тога за 
Записник гласало је 27, против је гласао један посланик.  
 Предсједавајући је констатовао да је Записник  са 32. сједнице Дома усвојен.  
 
Ад – 2: Посланичка питања и одговори 
  
 Одговоре на посланичка питања коментарисали су Момчило Новаковић и Иво Миро 
Јовић.  
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи:  
 
Иво Миро Јовић: 
 У вези с питањем постављеним 19. марта 2004. године и одговором главног инспектора 
полиције ФБиХ, поставио је нова питања: 
           ''1. Ко је одговоран за пљачку Буџета ФБиХ и хоће ли одговарати? 
 2. Хоће ли институције које су монтирале политички процес јавно бити прозване и челни 
људи процесуирани? 
 3. Јесу ли одговорни за ову бламажу припремили новац за новог  силоватеља заточеника и 
криминалаца? 
 4. Господине Милетићу, ко је учинио терористички акт и убио министра Јозу Леутара, а 
не образлагати властите промашаје?'' 
 
Мухамед Морањкић: 
 ''У јавности круже информације – или дезинформације – да је у власништву овог или оног 
– али Парламента БиХ – било преко 1000 којекаквих станова (од једнособних до петособних). 
Данас, кажу, нема више ниједнога и никаквога. Моје питање гласи: 

1. Да ли су наведене информације тачне и у којој мјери? Ако су тачне (па и дјелимично) 
који је то број и величина станова, ко је данас њихов корисник и по ком основу; хоће ли се и 
може ли се и ко ће то урадити – извршити поврат тих станова – ако су незаконито «одузети» или 
докле су они у  «власништву» садашњих корисника – односно, како су «отуђени» ако су 
«отуђени» и ко за све то одговара?'' 
 
Ибрахим Ђедовић: 
 1. «Колико држављана БиХ је тражило (и добило) испис из држављанства БиХ у периоду 
од 1996. до 2003. године? Податке разврстати по: години подношења захтјева; години рођења 
подносиоца; стручној спреми подносиоца; општини боравка у БиХ прије 1991.; земљама 
даваоцима држављанства.» 
 2. «Који су стварни разлози кашњења са испуњавањем услова нужних за извоз меса и 
месних прерађевина из БиХ? Када ће препреке бити отклоњене и који је датум када ће се 
наведени производи моћи слободно извозити и на друга тржишта?» 
 
Љиљана Милићевић: 
 «Ко је одговоран за кашњење материјала који се односе на заказане сједнице, зашто се 
материјали (приједлози закона и др.) шаљу у посљедњем моменту и посланици их добију 
послије сједнице? Зашто се пошта отпрема лоше запакована и посланици добију полураспаднуте 
коверте из којих испада садржај?» 
 
Момчило Новаковић:  
 «Да ли грађани Петрова живе у Општини Петрово или у Општини Грачаница или  и у 
Петрову и у Грачаници, или пак у Општини Петрово/Грачаница? Наиме, ради се о Општини 
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Петрово која се налази у Републици Српској, а гдје се акта од Изборне комсије насловљавају на 
име «Грачаница/Петрово.» 
 
Сеад Авдић: 
 «Тражим да се у мају организује тематска сједница Представничког дома ПСБиХ с 
дневним редом: «Посланици питају - Савјет министара одговара», с циљем нове рационалније и 
времену примјерене методологије постављања посланичких питања». 
 
Винко Зорић: 
 «Шта ће Савјет министара предузети како би гранични прелази Босне и Херцеговине 
изгледали што љепше и имали основне функције потребне за један гранични прелаз?  
 
Ад – 3 – 6: 
 
 Поводом захтјева Савјета министара није било дискусије, па их је предсједавајући 
појединачно дао на гласање. 
 Дом је усвојио захтјеве Савјета министара да се по члану 104. Пословника разматрају: 
 3.  Приједлог закона о измјени Закона о спољнотрговинској политици БиХ (присутна 33, 
за гласала 33 посланика); 
 4. Приједлог закона о оснивању  Института за метрологију (присутна 33, за гласала 32, 
један посланик није гласао),      
 5. Приједлог закона о оснивању  Института за стандардизацију Босне и  Херцеговине ( 
присутна 33, за гласало 29, против 1, уздржан 1, 2 посланика нису гласала)  и 
 6. Приједлог закона о оснивању  Института за интелектуално власништво (присутна 33, за 
гласала  32, један посланик није гласао).  
 
Ад – 7: Приједлог закона о раду у институцијама Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 О Приједлогу закона није било дискусије. 
 Приједлог закона усвојен је у првом читању с 34 гласа за – присутно је било 35, 1 
посланик није гласао. 
 На приједлог предсједавајућег, Дом је одлучио да Приједлог закона разматра и у другом 
читању. За су гласала 33 посланика, један је био уздржан, један посланик није гласао. 
 У другом читању такође није било дискусије. 
 Дом је у другом читању једногласно усвојио Приједлог закона о раду у институцијама 
Босне и Херцеговине, са 35 присутних посланика.  
 
Ад – 8: Приједлог закона о полагању правосудног испита у Босни и Херцеговини (прво читање) 
 
 Предсједавајући Мартин Рагуж дао је уводне напомене о Приједлогу овог закона у којима 
је, између осталог, подсјетио посланике на закључак Дома, усвојен на 30. сједници, када је 
задужена надлежна комисија да покуша наћи одговарајућа рјешења како би се овај закон 
усвојио. Рекао је да је Комисија доставила нови извјештај, па је отворио расправу. 
 О Приједлогу закона у првом читању није било расправе, па га је предсједавајући дао на 
гласање. Са 35 гласова за и једним уздржаним усвојен је Приједлог закона у првом читању.  
 Предсједавајући је и за овај приједлог предложио да се разматра и у другом читању. 
Приједлог је усвојен једногласно.  
 Приједлог закона о полагању правосудног испита усвојен је и у другом читању са 34 
гласа за. Присутно је било 36 посланика, што значи да два посланика нису гласала.  
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Ад – 9: Приједлог буџета институција Босне и Херцеговине и међународних обавеза Босне 
             и Херцеговине за 2004. годину (прво читање) 
 
 Предсједавајући Комисије за финансије и буџет Никола Крагуљ образложио је Извјештај 
те комисије о разматрању Приједлога буџета. 
 Министар финансија и трезора Љерка Марић поднијела је Дому образложење Буџета. 
 Поводом Приједлога буџета вођена је дужа дискусија у којој су учествовали: Адем 
Хускић, Никола Шпирић, Сеад Авдић, Момчило Новаковић,  Муниб Јусуфовић, Тихомир 
Глигорић, Љиљана Милићевић,  Сеада Палаврић,  Милорад Живковић, Бериз Белкић, Петар 
Кунић,  Мухамед Морањкић, Шефик Џаферовић, Фатима Лехо,  Ненад Мишић, Селим 
Бешлагић, Ибрахим Ђедовић и Младен Поточник. 
 Поводом питања и примједби, говорила је поново министар Љерка Марић.  
 Након дискусије, предсједавајући Дома Мартин Рагуж констатовао је да је расправа о 
Приједлогу буџета била квалитетна и аргументована, са пуно корисних сугестија и приједлога, 
па и оправданих критика. Али имајући у виду чињеницу да Дом има одговорност да се Буџет 
донесе и да се законито финансирају институције, уважавајући чињеницу да су по Пословнику 
дефинисани рокови и да су посланици имали могућност да у комисијској фази дају амандмане, 
нема аргумената за пролонгирање усвајања Буџета, рекао је, између осталог, предсједавајући. 
Нагласио је да је Комисија за финансије и буџет усвојила 5-6 врло  квалитетних закључака који 
су на трагу расправе коју су посланици водили, и да је речено да ће и одређене примједбе из 
расправе бити уважене и кроз извјештај о извршењу буџета и кроз ребланс. Затим је предложио 
да се Дом изјасни о Приједлогу буџета.  
 Сеад Авдић јавио се за ријеч и изнио мишљење да би Савјет министара, на основу 
приједлога из расправе, могао направити корекције у Приједлогу буџета, па је предложио да Дом 
усвоји сљедећи закључак : 
 «Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ, поводом разматрања Буџета, цијени 
да је и у Босни и Херцеговини присутно драматично економско и социјално стање и да, сходно 
томе, захтијева од бх.институција крајње рационално понашање у потрошњи буџетских 
средстава, посебно у области личних доходака за које сугеришемо да се обустави свако 
повећање у току 2004. године.» 
 Младен Поточник инсистирао је да Предсједништво мора доћи и објаснити како и зашто 
је предлагало овакав буџет. Апелирао је да се уведе пракса да постоје релације између 
Предсједништва БиХ и Парламента у циљу очувања дигнитета Парламента.  
 Предсједавајући Рагуж одговорио је да се подразумијева то што је Поточник рекао и да се 
његов приједлог може сматрати прихваћеним, тако што ће он као предсједавајући  упутити 
Предсједништву писмо везано за укупну сарадњу. 
 Поводом приједлога закључка Сеада Авдића дискутовали су: Винко Зорић и Филип 
Андрић. Затим је предсједавајући приједлог закључка дао на гласање.  
 Од 34 присутна у моменту гласања, за приједлог закључка  гласало је 6, против 13, 
уздржала су се 3 посланика, што значи да сви посланици нису гласали. 
 Предсједавајући је констатовао да приједлог закључка није усвојен. 
 Даље је предсједавајући дао на гласање приједлог Колегија да се Приједлог буџета 
разматра и у другом читању. Овај приједлог усвојен је са 27 гласова за, 3 против и 4 уздржана.  
 О Приједлогу буџета у другом читању није било дискусије, па је предсједавајући одмах 
спровео гласање у другом читању.  
 За Приједлог буџета гласало је 25 посланика, против су гласала 2, уздржало се 5. 
 Предсједавајући је констатовао да у овом броју постоји и ентитетска већина и да је Дом 
усвојио Буџет институција БиХ и међународних обавеза БиХ за 2004. годину, с закључцима 
предложениму Извјештају надлежне комисије.  
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Ад – 10: Приједлог закона о извршењу Буџета институција Босне и Херцеговине и  
               међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2004. годину (прво читање) 
 
 Поводом Приједлога закона дискутовали су кратко Младен Поточник и Мухамед 
Морањкић. Поводом ових  дискусија говорила је министар финансија Љерка Марић. 
 Послије излагања министра Љерке Марић, предсједавајући је Приједлог закона дао на 
гласање у првом читању. Гласању је приступило 28 посланика. За су гласала 24, против 1, 
уздржала су се 3 посланика. По ентитетима, из РС за је гласало 9, из Федерације БиХ 15.  
 Предсједавајући је констатовао да је Приједлог закона усвојен, па је Дому предложио да 
се Приједлог закона разматра и у другом читању. 
 За овај приједлог гласало је 28, против 2, уздржало се 5 посланика. Приједлог је, према 
томе, усвојен.  
 У другом читању није било дискусије па се Дом изјаснио о Приједлогу закона.  
 Послије гласања предсједавајући је констатовао да су гласању приступила 33 посланика, 
од којих је 26 гласало за, 2 против, а 5 посланика се уздржало. Према томе, Приједлог закона о 
извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ за 2004. годину усвојен је и у 
другом читању.  
 
Ад – 11: Разматрање Извјештаја Канцеларије за ревизију финансијског пословања институција 
Босне и Херцеговине о обављеној ревизији за 2003. годину: 

a. Парламентарне скупштине БиХ, 
b. Предсједништва БиХ, 
c. Уставног суда БиХ, 
d. Суда БиХ, 
e. Савјета министара БиХ, 
f. Министарства за људска права и избјеглице БиХ, 
g. Омбудсмена за људска права БиХ, 
h. Министарства финансија и трезора БиХ, 
i. Агенције за статистику БиХ, 
j. Министарства за европске интеграције БиХ, 
k. Министарства иностраних послова БиХ, 
l. Министарства цивилних послова БиХ, 
m. Центра за уклањање мина БиХ (БХМАЦ), 
n. Службе за заједничке послове институција БиХ, 
o. Државне граничне службе БиХ, 
p. Регулаторне агенције за комуникације БиХ, 
q. Архива БиХ, 
r. Изборне комисије БиХ, 
s. Министарства спољне трговине и економских односа БиХ, 
t. Дирекције за цивилно ваздухопловство БиХ, 
u. Агенције за промоцију страних улагања у БиХ, 
v. Института за стандарде, метрологију и интелектуално  власништво  БиХ, 
w. Института за акредитовање БиХ и  
x. Канцеларије за ветеринарство БиХ. 
 

Никола Крагуљ, предсједавајући Комисије за финансије и буџет ,укратко је образложио 
Извјештај Комисије о разматрању Извјештаја Канцелерије за ревизију финансијског пословања 
институција БиХ о обављеној ревизији за 2002. годину за наведене институције. 

У име Канцеларије за ревизију говорио је Иван Милетић, главни ревизор.  
Поводом Извјештаја о ревизији, дискутовала је Ружа Сопта. 
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Након дискусије, предсједавајући је на гласање до Извјештај Комисије за финансије и 

буџет о разматрању Извјештаја Канцеларије за ревизију о обављеној ревизији институција 
БиХ за 2002. 

За Извјештај је гласало 25 посланика (присутно 27) , 2 посланика нису гласала.  
 

Предсједавајући је констатовао да је Дом усвојио Извјештај Комисије за финансије и 
буџет о разматрању Извјештаја Канцеларије за ревизију о извршеној ревизији финансијског 
пословања у 2002. години за 24 институције наведене у тачки дневног реда, са  сугестијама  и 
препорукама садржаним у Извјештају Комисије.    

 
Ад – 12: Извјештај о пословању Канцеларије за ревизију финансијског пословања 
               за 2003. годину 
 
 У оквиру ове тачке није било дискусије.  
 Дом је са 22 гласа за (присутно 27) усвојио Извјештај о пословању Канцеларије за 
ревизију финансијског пословања институција БиХ  за 2003. годину. 
 
Ад – 13: Разматрање: 

  а)  Годишњег извјештаја Централне банке Босне и Херцеговине за 2003. годину, 
              б) Финансијског извјештаја Централне банке Босне и Херцеговине за 2003. годину. 
 
 Ни о извјештајима Централне банке није било дискусије.  
 Дом је усвојио Годишњи извјештај Централне банке БиХ за 2003. (са 23 гласа за) и 
Финансијски извјештај Централне банке БиХ за 2003. годину (са 24 гласа за) - са закључком који 
је предложила Комисија за финансије и буџет у извјештају о  о разматранју Финансијског 
извјештаја.   
 
Ад – 14. Приједлог закључка о аутентичном тумачењу закона, других прописа и општих аката 
 
 Дом је у предложеном тексту усвојио закључак о аутентичном тумачењу закона, других 
прописа и општих аката. За закључак је гласао 21, уздржао се један посланик, а један посланик 
није гласао.  
 
Ад – 15. Приједлог резолуције о проглашењу 2004. и 2005. годинама младих 
               и годинама солидарности (предлагач Тихомир Глигорић) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је констатовао да је Приједлог резолуције 
разматрала претходно надлежна комисија и да је амандман на Приједлог резолуције поднио 
посланик Момчило Новаковић.  
 У оквиру ове тачке дискутовали су: Младен Поточник, Момчило Новаковић, Љиљана 
Милићевић, Тихомир Глигорић, Сеада Палаврић, Винко Зорић и Нијаз Дураковић. Након 
дискусије Момчило Новаковић повукао је амандман.  
 Резолуција о проглашењу 2004. и 2005. годинама младих и годинама солидарности 
усвојена је у предложеном тексту. За Резолуцију гласало је 25 посланика, нико није био против, 
уздржала су се 4 посланика.  

 
 

Ад – 16: Именовање три члана у заједничку комисију ради постизања споразума 
               о идентичном тексту: 

   а) Закона о измјенама и допунама Закона о застави Босне и Херцеговине и 
   б) Закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву Босне и Херцеговине 
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У заједничке комисије, ради усаглашавања предметних закона, из Представничког дома 
именовани су: 
а)  за Закон о измјенама и допунама Закона о застави Босне и Херцеговине - Хазим  
    Фелић, Мара Перкановић и Винко Зорић,  
б) за Закон о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву Босне и Херцеговине –  
    Иво Миро Јовић, Тихомир Глигорић и Мирсад Ћеман.  

 
Ад – 17: Давање сагласности за ратификацију:  

             а)  Споразума између Савјета министара БиХ и Европске патентне организације о  
                        сарадњи у области патената, 

 б)  Споразума о трговини и економској сарадњи између Савјета министара БиХ    
      и Швицарског федералног вијећа, 
 ц)  Споразума између  Савјета министара БиХ и Владе Краљевине Данске о друмском  
      превозу путника и терета.  

 
 Филип Андрић предложио је да се Дом данас не изјашњава о споразумима, већ да их Савјет 
министара још једном преиспита, да не би дошло до раскидања када они ступе на снагу. 
 Предсједавајући Дома одговорио је да је процедура у вези са давањем сагласности за 
ратификацију јасна и да су посланици добили објашњење о процедури од Савјета министара и од 
Предсједништва, који су претходно укључени у процедуру, те да су се стекли услови да се Дом данас 
изјасни о давању сагласности за ратификацију. Затим је Дом позвао на изјашњавање.  
 
 Након гласања предсједавајући је констатовао да је гласању приступило 30 и да је свих 30 
посланика гласало за давање сагласности  за  ратификацију  споразума под а), б) и ц).  
 
 Овим је реализован дневни ред 33. сједнице.  
 Сједница је завршена у 16,30 часова. 
 Саставни дио Записника је транскрипт 33. сједнице Представничког дома. 
 
 
              СЕКРЕТАР                                                ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                                                 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
        Бранка Тодоровић             Мартин Рагуж 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
  


